
Ad. 1.

PROTOKOI, NR VII / 11
z sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie

odbytej w dniu 26 maia 2011 roku w centrum Kultury w Jqdrzejowie.

O soclziLric l0('0 Przewodniczqcy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz otwatl obrady VII sesji

Rady Miejskiej w Jqdtze.iowie.
przewodnicz4cy Rady stwierdzil, 2e na sali obrad obecnych jest 18 radnych; Przewodnicz4cy Rady

stwierdzil quorum prawomocne do podejmowania uchwal'

przewodnicz4cy powital zaproszonych goSci, radnych, burmistrza, naczelnik6w Urzqdu

Mie.jskiego, kierownik6w jednostek organizacyjnych gminy, soltys6w oraz wszystkich przybylych

na obrady.
przewodniczqcy zglosil kandydaturg radnego Stanislawa Hatysa na sekretarza obtad. Radny

I{atys wyrazil zgodE.- 
tiada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie wybrala radnego Stanislawa Hatysa na sekretarza

obrad.

Ad.2.
Proponowany porzqdek obrad:

l. Otwarcie sesji, stwierdzenie quomm, powolanie sekretarza obrad.

2. Przyjgcie porz4dku obrad.
3. PrzyjEcie protokolu zpoprzedniej sesji.
4. Zapytama i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanie z pracy Burmistrza miqdzy sesjami'
6. lnfbrmacia o realizacji uchwal rady z poprzedniej sesji.

7 . L1chwala w sprawie wyralenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci.

8. Uchwala w sprawie uSrednienia termin6w wieczystego uzytkowania nieruchomodci

komunalnych, oddanych Sp6idzielni Mieszkaniowej ,,Przyszlo1i" w Jqdrzejowie.
g" Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Rady Miejskiej w JEdrzejowie

dotycz4cej wyrazenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci.

10.. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzedaZy w drodze przetargu nieruchomoSci

kornr"rnalnej.
11. Uchwaia w sprawie przeznaczenia do sprzeda2y w drodze

komunalnej.
12. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzeda?y w drodze

komunalnej.
13. Uchwatra w spawie przeznaczenia do sprzedaly w drodze przetargu nieruchomoSci

komunalnej.
14. Uchwala w sprawie wyrazeni a zgody na nabycie nieruchomoSci na rzecz Gminy Jqdrzejow

l5.Uchwala w sprawie Wraaenia opinii o projekcie Uchwaly Sejmiku Wojew6dztwa

SrviEtokrzyskiego w sprawie przeksztalcenia SwiEtokrzyskiego Centrum Psychiatrii

w Morawicy poprzez likwidacjE Oddzialu Neurologii, Poradni Neurologicznej oraz Dzialu

Fizjoterapii.
16. Uchwala w sprawie zmian w budzecie miasta i gminy na20l1 rok.

lT.Uchwala w sprawie przyjEcia rezygnacjr z czlonkostwa w Komisji Rolnictwa ilntegracji

z Uni4 Europejsk4 Rady Miejskiej w JEdrzejowie.
18. Sprawozdame zrealizacji Uchwaiy nr XV/l17107 Rady Miejskiej w Jqdrzejowie zdnia 18

pa2dziernlka 2001 roku w sprawie zasad nabycia, zbycia i obci42ania nieruchomoSci gminy

JEdrze.i6w oraz ich wltdzieraawiania lub najmu na okres dlulszy niL trzy lata, za okres od 01.

10 .2010  do  31 .  03 .2011  roku .

przetargu nieruchomoSct

przetar gu nieruchomo5ci



19. Raport zrealizacji Programu Ochrony Srodowiska dla Gminy Jqdrzejow za okres od0i. 01.

2009 r  do 31.  12.2010r .
20. Sprawo zdanie z realizacji Gminnego Planu Gospodarki Odpadami zalata2009 - 2010.

21. Sprawozdanie z dzialalnoSci Osrodka Pomocy Spolecznej Miasta i Gminy wJEdrzejowie za

2010 rok.
22. Odpow ietlzt t t i t  interpelacje.
23. Sprawy rozne.
24. ZamkniEcie obrad.

Burmistrz Marcin Piszczek wycofal z porzqdku obrad pkt. 12: ,,Uchwctla w sprawie

prze znaczenia do sprzeclazy w drodze przetargu nieruchomoici komunalnei ", Punkt tren dotyczy

nieruchomoSci polozonej w miejscowoSci Mnich6w oznaczonej numerem 41316.

przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewiczpoddal pod glosowanie porz4dek obrad

z wycofanym pkt l2 i odpowiedniqkorekt4numeracji kolejnych punkt6w,.

Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0

Porz4dek obrad zostal
numeracji kolejnych Punkt6w.

Porz4dek obrad:

przyjpty z uwzglpdnieniem wniosku Burmistrza i zmian4

l. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum,
2. PrzyjEcie porz4dku obrad.
3. Przyjqcie protokolu zpoptzedniej sesji.
4. ZapyLania i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanie zpracy Burmistrza migdzy sesjami'

6. Informacja o realizacji uchwal rudy z poprzedniej sesji.

7. Uchwala w sprawie wyraaeniazgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci.

8. Uchwala w- sprawie uSrednienia termin6w wieczystego uZytkowania nieruchomoSci

komunalnych, oddanych Sp6ldzielni Mieszkaniowej ,,Przysz\oS6" w JEdrzejowie.

9. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Rady Miejskiej w JEdrzejowie

dotycz4cej wyrazenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci.

10. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzeda|y w drodze ptzetargu nieruchomoSci

komunalnej.
I l. gchwala w sprawie przeznaczenra do sprzedaZy w drodze przetargu nieruchomoSci

komunalnej.
12. Uchwala w spawie przeznaczenia do sprzedaly w drodze przetargu nieruchomoSci

komunalnej.
1 3. Uchwaia w sprawie wyrazeni a zgody na nabycie nieruchomoSci na rzecz Gminy Jqdrzejow

14. Uchwala w sprawie v,ryraaenia opinii o projekcie Uchwaly Sejmiku Wojew6dztwa

Swiqtokrzyskiego w sprawie przeksztalcenia SwiEtokrzyskiego Centrum Psychiatrii

w Morawicy poprzez likwidacjp Oddzialu Neurologii, Poradni Neurologicznej oraz Dzialt

Fizjoterapii.
15. Uchwala w sprawi e zmianw budzecie miasta i gminy na2011 rok.

16.Uchwala w sprawie przyjgcia rezygnacji z czlonkostwa w Komisji Rolnictwa ilntegracji

z U niqEuropej sk4 Rady Miej skiej w Jqdrzej owie.

17. Sprawozdante zrealizacji Uchwaly nr XV/l17107 Rady Miejskiej w Jqdrzejowie zdnia 18

pa1dziernika 2007 roku w sprawie zasad nabycia, zbycia i obciqZania nieruchomoSci gminy

JEdrzej6w oraz tch wydzieraawiania lub najmu na okres dlulszy niL trzy lata. za okres od 0l .

10 .  2010  do  31 .  03 .  201  1  roku .

oowolanie sekretarza obrad.



18. Raport zreahzacji Programu Ochrony Srodowiska dla Gminy Jgdrzejow za okres od01.01.

2009 r do 3 l. 12. 2010 r.
19. Sprawozdanie zrealizacji Gminnego Planu Gospodarki Odpadami zalata2009 - 2010.

20. Sprawozdanie z dziatalnoSci Osrodka Pomocy Spolecznej Miasta i Gminy wJqdrzejowie

za20 l0  rok .
21. Odpowiedzi rra interpelacje.
22. Sprawy rozne.
23. Zamkniqcie obrad.

A d . 3 .
Nie zgloszono uwag do protokoiu nr VI/l I z dnia 31 marca 201 1 roku.

Protok6l zostal przyi€tY.

Ad. ,1.
1

b .

)

Radna Janina Szreniawa przypomniala,2e w ubieglej kadencji skladala interpelacjq odno5nie

ustawienia oSwietlenia na koficu ul. Jasionka. Na ul. Glowackiego jest duZo Swiatel, a tam nie

ma. mimo, Ze byia osoba chgtna do partycypacji w kosztach. Sytuacja tam zagraZa

bezpieczenstwu.
Radna Janina Szreniawa poinformowala, 2e ul. Glowackiego jest sprz4tana, ale w czwartek

rano. kiedy jest zastawiona samochodami. Od pi4tku przez cily tydzieh jest brudno.

Dotychczas byla sprz4tana w pi4tek po poludniu. Radna prosi, aby Burmistrz siE tym zai$'

Radna Janina Szreniawa wnioskuje o wprowadzenie podatku Smieciowego. JeSli rada nie

wprowadzi podatku, to miasto bEdzie zasypane Smieciami, kt6re sq wywozone na cmentarze

oraz do koszy na terenie miasta.
Radna Janina Szreniawa poinformowala,2e w imieniu mieszkafc6w ul. Dqbowej rozmawiala

z Burmistrzem w sprawie wyciszenia przejazdu kolejowego. Pani naczelnik odpisala, ze:

..Llrzqd Miejski w Jqdrzejowie przekazuje pismo Pani Krystyny Chruiciel w sprawie

wyciszenia przejazclu kolejowego w ciqgu ul. Partyzantfw i zQlotwienie wedlug kompetenc.ii".

Radnej nie zadowala taka odpowiedZ. Ludzie s4 bardzo niezadowoleni, bo ciE2kie samochody

siq tluk4 i w dzien i w nocy. Radna pyta, kiedy to bqdzie zrobione.

Radny Zdzislaw Adamczyk w imieniu rolnik6w prosi o uporz4dkowanie sprawy targowicy

w zakresie dni i godzin otwarcia . Teraz nie wiadomo, kiedy targ siE odbywa, bo jest i w piqtek

i we wtorek. Rolnicy sq zdezorientowani.
Radny Teodor Kot wnioskuje, aby oczySci6 pobocza w ci4gu komunikacyjnym

w miejscowoSci Mnich6w w kierunku Starej Wsi. Ci4g komunikacyiny z roku na rok staje siq

coraz WQZSZy ze wzglqdu na to, 2e po okresie zimowym, kiedy jest posypywanie dr6g, piach

zalegana poboczach i zarasta roSlinnoSciq. St4d jest du1e zw11eme.

Radny Wiciaw KEdra w imieniu mieszkaric6w Piask6w, ktorzy w pierwszej wersji mieli by6

wysiedleni w zwi4zku z modernizacj4 drogi nr 7 - ziazd w kierunku Chmielnika - prosi, aby

wyst4pii z zapytaniem do GDDKiA w Kielcach, Zeby okreSlili siE co do tego, czy zadanie jest

aktuaLe, w jakim czasie bgdzie realizowane, czy pierwotna wersja (9 dom6w do wysiedlenia)

jest aktualna. Mieszkafcy nie wiedzau czy ponosi6 naklady na modernizacjg tych dom6w, czy

mySle6 o tym, Zeby siE wyprowadzeri. Chodzi o to, aby GDDKiA okreSlila siE, jakie ma

zamiary iw jakim czasie.
Radny Grzegorz KuSmierz podziEkowal za oznakowanie drogi do Brynicy Suchei oraz za

sprawne podzielenie funduszu soleckiego.
Radny Grzegorz KuSmierz w imieniu mieszkaric6w tr qczyna poinformowal. Ze przy skrqcie

zE-7 d.o L4czyna s4 dwa znaki: MiejscowoSci Lqczyn oraz obszaru zabudowanego. Znak

miejscowo (;ciLqczynjest w bardzo zlym stanie. Radny prosi, aby go odnowi6.

J .

4 .

7.

8 .

9 .



A d . 5 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania zptacy Burmistrza miEdzY sesjami.

A d . 6 .
Nie zgloszono uwag do informacji o realizacji uchwal rady zpoprzednich sesji'

A d . 7 .
przewodnicz4cy Rady pawetr Blaszkiewi cz odczytal.uzasadnienie do projektu uchwaly'

Uwag nie zgtoszono'
w iceprzewo Jrri. re" u Rady M ari a B arairska o dczytala proj ekt uchwaly.

Uwag nie zgloszono'
W glosowaniu wziglo udzial 20 radnych

RadaMie i skawJEdrze jow i "po* , i q luuchwa lqn rV I I / 53 /1 lwsp raw iewyraZen iazgody
na dokonanie zamiany nieruchomoSci, nastEpuj4cq iloSci4 gios6w:

7,a - 20

Przecirv - 0

Wstrzymalo siq - 0

/Uchwala nr VII/53/1 | w zalqczeniu do protokolu/'

A d . 8 .
Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewi cz odczyta\.uzasadnienie do projektu uchwaly'

Uwag nie zgloszono'
W ic eprzewJ dni "rq"u Rady Maria B arariska o dczytala proj ekt uchwaly'

Uwag nie zgloszono'
W glosowaniu wziEto tdzial 19 radnych 

rrr tE ̂  t1r ---  ̂ .^-^,.. i^ ,,.(--,1-ianio remir '

RadaMiejskawJqdrzejowiepowziElauchwalgnr'Yl l l54l lr lwsprawieuSrednieniaterminow
wieczystego u2ytkowania nieruchomo5ci komrrnalnych, oddanych Sp6ldzielni Mieszkaniowej

."ezysrtoIe" w Jqdrzejowie, nastqpujqc4 iloSciq glos6w:

Z a - 1 9
Przcc iw -  0

Wstrzymalo s iq  -  0

/tJchwala nr VII/54/1 | w zatqczeniu do protokolu/'

A d . 9 .
przewodnicz4cy Rady pawel Blaszkiewi cz odczyta\'uzasadnienie do projektu uchwaly'

iJwag nie zgloszono'
w i ceprzewz dni"rq"u Rady Maria B araf ska o dczyta\,a proj ekt uchwaiy.

Uwag nie zgloszono'
W glosowaniu wziqlo udzia\' 18 radnych 

rrt t.. t1r ---  ̂ .^..^-.. i^ ..,--^.,,^,r ooniq z
Rada Miejska w Jqdrzejowie powzigla uchwalq nr vII/55/11 w sprawie wprowadzenia zmt'an

w uchwale Rady Miejskiej * lqa.ie;o*i" doty.'4cej wyraZenia zgody na dokonanie zamiany

nieruchomoSci, nastEpuj qc4 iloSci4 glos6w:
-  1 8

Przeciw - 0

Wstrzymalo siq - 0

/Uchwaia nr VII/55/I 1w zalqczeniu do protokoiu/'

Ad.  10.
przewodnicz4cy Rady pawel Blaszkiewi cz odczytaluzasadnienie do projektu uchwaly'

Uwag nie zgloszono'
wiceprzewodnicz4ca Rady Maria Barafrska odczytala projekt uchwaly'

Za



7.a

Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziElo udzial18 radnych.
RaJa Miejska w lqdrzejowie powzigla uchwalE nr VII/56/11 w sprawie przeznaczenia

do sprzeda2y w drodzeptzetatgunieruchomoSci komunalnej, nastppuj4c4ilo5ci4glos6w:

Za
Przeciw
Wstrz-v'malo siq
/Uchwala nr VII/56/1 I

Ad .  11 .
przewodniczqcy Rady Pawel Blaszkiewicz odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodniczqca RadY
Llwag nie zgloszono.

Maria Barafrska odczytala projekt uchwaly.

W glosowaniu wziElo udzial18 radnych'
RaJa Mieiska w Jgdrzejowie powziqla uchwalq nr Ylrl57lll w sprawie przeznaczenia

do sprzeda zy w diodze przetargu nieruchomoSci komunalnej, nastqpuj4c4 iloSci4 glos6w:
-  1 8

Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/tjchwala nr YlIl57l1l w zalEczeniu do protokolu/'

Ad.  12.
przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz odczyta| uzasadnienie do projektu uchwaly.

Radny Teodoi kot zwrocil siq z apelem, aby Srodki uzyskane ze sptzedazy Iei nieruchomo6ci

trafily do miejscowoSci Mnich6w na budowg parkingu na dzialce komunalnej polozonej przy

.-.nturru. Tak4 uchwalq podjglo zebranie wiejskie w Mnichowie. Te nieruchomoSci byly typowq

wtasnoSci4 solectwa vtnictrOw, poniewa2 podczas komasacji wszyscy mieszkaricy oddali po kawalku

gruntu, aby takie mienie wiejskie istnialo.
Wiqcej uwag nie zgloszono.
W i c eprzewo dtti "tq"u Rady Maria B arariska o dczytala proj ekt uchwaly'

Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wzigio udzial19 radnych.
RaJa Miejska w lEdrzejowie powziEla uchwalE nr VII/58/1 1 w sprawie przeznaczenia

do sprzedazy w diodze przetargu nieruchomoSci komunalnej, nastqpujqc4 iloSci4 glos6w:

L a - 1 9
l)rzccir,r - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uclrwala nr Vil/58i 17 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.  13.
przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewi cz odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Uwag nie zgioszono.
Wiceprzew odmczqca RadY Maria
Uwag nie zgloszono.

B arafrska o dczytala proj ekt uchwaly.

W glosowaniu wziElo udziat 20 radnych.
RaJa Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwalq nr YIIl59l11 w sprawie wyrazenia zgody

nabycie nieruchomoSci na rzecz Gminy Jqdrzej6w, nastEpuj4c4 iloSci4 glos6w:

Przeciw
Wstrzymalo siq

1 8
0
0

w zalqczeniu do protokolu/.

- 2 0
- U
- 0

na
Za



/Uchwala nr VII/59/11 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 14.
Burmistrz Marcin Piszczek zglosil autopoprawki:

to bl4d edytorski;

komisji.

powinno by( ,,,Morawicy",, jest

opinig'- zgodnie z wnioskami

Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz odczTtal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
w i ceprzew o dniczqc a Rady Maria B arariska o dczytala proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziElo udzial20 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg nr YIIl60l11 w sprawie wyrazenia opinii

! Prqiekcie LJchwaly Sejmiku Wojew6dztwa SwiEtokrzyskiego w iprawie przeksztalcenia
Swiqtokrzyskiego Centrum Psychiatrii w Morawicy poprzez likwidacjg Oddzialu Neurologii, poradni
N euro I o gi c znej or az D zialu Fizj oterapi i, nastgpuj Ecq iloSci4 glos6w :
Za - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/LJchwala nr VII/60/11 w za\4czeniu do protokolu/.

Ad.  15.
Burmistrz Marcin Piszczek zglosil autopoprawki:

Zmnie.jsza siE dochody o kwotE: 668.472 z ty.tulu:
- nrodernrzacii i przebudowy ul. Przemyslowej i Reymonta o kwotE 380.924

rewitalizacja terenu wok6l zalewu i przyleglych obszar6w rekreacyjnych I etap o kwotg 287.54g

Zrnniejsza siq wydatki o kwotq 668.472
- nrodernizacja i przebudowa ul. Przemyslowej i Reymonta
- rewitalizaciaterenu wok6l zalewu

W zwi4zku z oszczqdnoSciami poprzetargowymi oraz brakiem mo2liwoSci rozstrzygniEcia przetargu
na przebudowq dr6g gminnych wprowadzono zmiany w planie wydatk6w na 2011 r. w dziale 600
rozdz. 600 1 6

zmniej szono Srodki fi nansowe na zadanie,,Przebudowa drogi
Jasionka i Wiejska w Jqdrzejowie" o kwotE 392.300
zmniejszono Srodki w dziale 900 rozdz. 90095 na zadanie
Przemyslowej i Reymonta" o kwotg 1.032.378

zwipkszono Srodki na zadaniaw dziale 600 rozdz.60016
w poz. nr 2 ,.Przebudowa ul. Dygasiriskiego w Jqdrzejowie" o kwotp 3 200 zl,
w poz. nr 3. ,,Przebudowa ul. Krzywej w JEdrzejowie" o kwotE 73 000 zl,
w poz. nr 5 ,,Przebudowa drogi w m. Przys6w" o kwotq 9 000 zl,
w poz. nr 6. ,.Przebudowa drogi w m. Potok Bor6w" o kwotp 28 100 zt,

- w poz. nr 7 ..Przebudowa drogi w m. tr-ysak6w warszawka" o kwote 39 000 zl

zwiEkszono Srodki nazadania w dziale 900 rozdz.90095
- rewitalizacia tetenu wok6l zalewu i przyleglych obszar6w rekreacyjnych I - etap o kwotE 200.000

przebudowa parkingu wraz z adaptacj4 pomieszczei na potrzeby UM JEdrzejow o kwotg 280.000

gminnej w ci4gu ulic Partyzant6w,

,,Modernizacja i przebudowa ul.

6



- budowa infiastruktury technicznej pod przyszle tereny inwestycyjne w poludniowej czESci miasta

JEdrzejowa 717.378 (nowe zadanie)
- dofinansowanie zakupu samochodu osobowego oznakowanego dla policji - 35.000
- zwigkszenie Srodk6w dla Plywalni Miejskiej w Jqdrzejowie o kwotg 100.000

Uchwa\ z naniesionymi autopoprawkami radni otrrymali przed posiedzeniami komisji.

przewodnioz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Radny Zdzislaw Adamczyk zglosil wniosek, aby zteren6w inwestycyjnych przenieSc 5 000 zi.

na transport ziemi (z obwodnicy) na drogE polo2ona na terenie solectwa Rak6w. Drogq ttzeba

wyr6wnai, aby m6gl przepchac sprzgt rolniczy. W poniedzialek na posiedzeniu Komisji Bud2etu
,2,[Iaszal wniosek. aby Srodki przenieS6 zrezetwy, ale moze ieszcze zawczeinie.

Burmistrz Marcin pisiczek wyja6nil, ze proponowana kwota powstaia na podstawie aktualnej

dokr.rmentacji technicznej i wydanego pozwolenia na budowE. Ta kwota jest niZsza niZ kosztorysy -

Burmistrz 6.c25, na utrzymanie siq obecnego poziomu cen. Zabieranie kolejnych pieniqdzy z tego

zadanra mo,Ze oznaczal, ze to nie zostanie zrobione. Dlatego Burmistrz nie przychyla siQ do wniosku.
poza tym, ie1eli ziemia bEdzie wywieziona, a nie utwardzona, zacznq siq kolejne problemy. Przy

okazji i*orzenia budzetu strawa teren6w inwestycyjnych byla szeroko dyskutowana - nie wzbudzala

zadnych emocji, a wrQcz padaly wnioski, 2eby w trakcie roku, jeSli bEd4 mo2liwoSci finansowe,

wykona6 t4 drogE. Trzeba r6wnie2 pamigtad, 2e jest kot'rczona budowa od strony ul. Pafiyzant6w -

docelowo ptt iiariune jest zamknigcie przejazdu z tej strony, przynaimniej do czasu polqczenia
przemyslow ej i Partyzutrt6*. Trzeba to wykona6, bo w pewnym momencie dzietlawca zamknie

przejazd od strony partyzant6w - i co wtedy? Od strony Euroubojnia w og6le nie ma drogi.

Te pieniqdze po pierwsze pozwol4 wywi4za6 sig ze zlolonych deklaracji, ze tereny zostan4

.,rbroione. a po drugie rolnikom trzebazabezpieczy(, doiazd, co prawda od strony ulicy Przemyslowej
- ale bEdzie.

Radny Zd,zislaw Adamczyk powiedzial, ze gdyby inwestycja miala by( zagrolona, to sklada

drugi wniosek: z kwot przeznaczonych na remonty drogzabra6 po tysiqc zlotych'

Burmistrz Marcin Piszczek wyjaSnil, 2e kwoty zaproponowane na zwiqkszenie zadan ujqtych

rr, budzecie wynikaj4 z kwot uzyskanych w przetargu. S4 dokiadane pieni4dze potrzebne do

zakoficzenia postEpowama przetargowego. Oferenci na czq56 zadah zlo|yli propozycje wykonania za

kwoty pt."kiurrijq"e Srodki zabezpieczone w budzecie. Burmistrz nie ma prawa podpisac umowy

irozitriygnq( przitargu do momentu, kiedy nie bEd4 zabezpieczone Srodki na realizacjq. St4d

proporylll ,wiqksrenL Srodk6w na takim poziomie, kt6ry pozwala zgodnie z prawem na podpisanie

u-6* z wykonawcami na realizacjq zadan. Jezeli bqdzie zabrane po tysiqc zlotych, to umowy nie

bqd4podpisane, bo bytoby to niezgodne z prawem.' " 
naany Zdzislaw Adamczyk powiedzial,2e jest mu przykro, 2e przy takiej puli dodatkowych

pieniEdzy nie znalazlo siE 5 000.
I'ia pytanie przewodniczqcego Rady, czy radny Adamczyk sklada formalny wniosek, radny

odpowiedzial,2e n\e.

WiEcej uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodniczqca Rady Maria Baranska odczytala projekt uchwaly.

miasta
Za

Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziglo udzial20 radnych.
RaJa Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwalE nr VII/61/11 w sprawie zmian w budzecie

i gminy na 20Il rok, nastqpuj4c4 iloSci4 glos6w:

Przeciw
Wstrzymalo siq
/Uchwala nr VII/6i l11 w

t 9
0
I

za\qczeniu do protokolu/.



Ad. 16.
przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewi cz odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Radna Karolina Jaroszpowiedziala,2e pe\nienie wielu 16l spolecznych i - co siq ztym wi4ze -

zwykly brak czasu, nie pozwalanarzetelne i sumienne uczestnictwo w pracach komisji.

Radna Janina Sireniawa ,,rezygnujemy z komisji, to ile bgdzie os6b w tej komisji? Na litoSc

bosk4. przecict pracujcnrv i mamy pracowa6 dla dobra calej gminy, a my odchodzimy i nie ma ludzi

do pracy w komisjach".- 
Przewodniczqcy Rady przypomnial, 2e taka jest wola radnej'

Wiqcei uwag nie zgloszono.
W i c ep rzew o dniczqca Rady Maria B arafrska o dczytala proj ekt uchwaly.

Uwag nie zgtoszono.
W gtosowaniu wziglo udzial' 20 radnych.
RaJa Miejska w lEdrzejowie powziEla uchwalg nr YlIl62lll w sprawie przyjqcia rezygnaili

z cztonkostwa w Komisji Rolnictwa i Integracji z LJniqEuropejsk4 Rady Miejskiej w JEdrzejowie.

nastEpuj 4c4 iloSci4 glos6w:
Za t 8

0
2

zalqczeniu do protokold.

przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz o godzinie 10s5 oglosil przerwQ trwaj4ca

do godziny 1 130.

Ad .  17 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z realizacji Uchwaly nr XV/111107 Rady Miejskiej

w Jqdrze.iowii zdnia 18 paLdziernrka 2007 roku w sprawie zasad nabycia, zbycia i obci4zania

nieruchomoSci gminy JEdriejow oraz ich wydzierzawiania lub najmu na okres dluLszy niL trzy lata'

za okres od 01.  10.  2010 do 31.  03.  201 1 roku.

Przeciw
Wstrzymalo siq
iUchwala nr VII/62/11 w

Ad.  18.
Nie zgloszono uwag

Jqdrzejow za okres od 01' 01.

Ad.  19.
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z

zalata 2009 - 2010.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz

przepisy w zakresie segregacji i ewentualnej koniecznoSci

do raportu z realizacji Programu Ochrony Srodowiska dla Gminy

2009 r  do 31.  12.2010r .

realizacji Gminnego Planu Gospodarki Odpadami

zapytal, czy sqjakieS obowi4zuj4ce
ponoszenia kar finansowych za brak

segregacji odpad6w.
Kierownik Skladowiska Odpad6w Komunalnych w Potoku Malym Pan Benedykt Walocha

powiedzial , Ze w sejmie jest III czytame ustawy o utrzymaniu czystoSci i porz4dku w gminach. Jezeli

irstawa wejdzie w zycie to tam bEdq obowi4zki gmin i mieszkaric6w odnoSnie segregacji odpad6w.

Na razie ustawa jest w trakcie prac'

Ad .20 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z dzial.alnoSci Osrodka Pomocy Spolecznej Miasta

i Gminy w Jqdrzejowie za 2010 rok.

A d . 2 1 .
Ratlna Janinct Szreniuwa poinfbrmowala, ie w imieniu mieszkafic6w ul. Dqbowej rozmawiala z Burntislrzent w sprawie

ttvci.szenia pr:e.fazdu kolejowego. Pani naczelnik odpisala,2e: ,,IJrzqd Miejski w Jqdrze.iowie przekazuje pismo Pani

Kry,st,nr) ihruiciel w spratuie wyciszenia przejazclu kolejowego w ciqs4u ul. Partyzantcitu i zalatwienie wedlttg



kontpetencii". Raclnej nie zaclowala taka odpowiedi. Ludzie sq bardzcl niezadowoleni, bo cie2kie sanochody siq tlukq

iw clzien iv' nocy. Radna pytu, kiedy to bqdzie zrobione'

Burmistrz Marcin piszczek wyjaSnil, 2e pismo zostalo przekazane wedlug wlaSciwoSci,

bo gmina za to nie odpowiada. W poprzednich latach gmina pomagala, ale w tym roku s4 proSby

dotycz4ce gumowego zabezpieczenia przejazdu; to s4 spore koszty i powinna to zrobi6 firma, kt6ra

tartqd)apur"1,1 koleiowym. Burmistrz obiecal, ze nie zostawi tego tematu i bEdzie go dr4zyl.

Rarlna ./unina Szreniatya przypomniala, 2e w ubieglej kadencji skladala interpelacig odnoinie ustawienia olwietlenia

na koitctt ttl. Jasionka. Na'ul. Glowackiego jest du2o lwiatel, a tam nie ma, mimo, ie byla osoba chqtna do partycypacji

v' k o s z t a c h. Sy t u a cj a t a m z a gr a2 a b ez p i e cz e y'ts tvvu'

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e naleLy pamiqta6, i2 s4 to spore koszty.
przedsiEbiorca deklarowal, Le da oprawy. Koszt budowy linii zostal oszacowany na 70 000 zt.

Na to nrusz 4siE znale2c pieni4dze w budzecie. Burmistrz przypomni al, 2e gmina przejqla oSwietlenie

naobwodnicy i placi zanie okolo 100 000 zlrocznie.W przysz\ym roku wejdzie w koszty p6lnocna

obwodnica. TrzebawiEc zaczqc podchodzi6 do oSwietlenia na innych zasadach i wybiera6 te punkty,

kt6re s4 konieczne i Lt6re slui4 poprawie bezpieczeflstwa na drogach a nie oSwietleniu posesji

rnieszkairc6w. Trwaj4 rozmowy na temat oSwietlenia z Budimeksem. Prawdopodobnie gmina bqdzie

nrusiala ponieSi koszty zwiqzane z zakupem urzqdzen do sterowania oSwietleniem na p6lnocnej

obwodnicy, poniewaz w projekcie nie jest to przewidziane, a dziqki temu gmina bEdzie miala wplyw

na r.r ysokosc kosztow.
Na fytanie radnego Michalskie go, czy obwodnice muszQ by6 oSwietlone i z azego to wynika

Burmistrz odpowiedzial, ze prawo energetyczne m6wi, iz oSwietlenie ulic i dr6g na danym terenie,

poza platnymi odcinkami autostrad i dr6g ekspresowych, przypada wlaSciwej gminie. Na ul.

irurtyrunto* bylo to robione w ten spos6b, 2e najpierw byla informacja z Policji na temat wypadk6w,

poLniej bylo badanie natE2enia ruchu i dopiero podejmowano decyzjq, co do zakresu. Na tej zasadzie

trzebato robii ze wzglqdu na koszty. Jezeli chodzi o drogi krajowe, to w tej chwili sytuacja wygl4da

tak. 2e gmina tgoaini siE na przejEcie - nie ma innego wyjScia. W momencie, kiedy zostala

podpisana umowa z za|Jadem energetycznym GDDKiA wyst4pila z roszczeniem o zaplatq

pierwszych faktur za oSwietlenie sprzed 5 - 6 lat ustawa jest z 2004 roku. Jedna z gmin zaskar2yla

ustawE do Trybunalu Konstytucyjnigo, 2e przepisjest niekonstytucyjny, poniewaz gmina nie dostaje

(rodk6w finansowych na rzecz, kt6ra zostala narzucona. WyjaSnienia s4 takie, 2e kiedyS te pieni4dze

byly uwidaczniane w Srodkach z budzetu, pafrstwa, a Ieraz stanowi4 czqsc og6lnych Srodk6w, wiqc

g-inu clostaje na to pieni4dze. Nie jest to do korica tak, bo punkt6w oSwietlenio!\rych szybko

przybywa, a pieniEdzY nie.
i.ta-pytuni. radnego Michalskiego, azy na etapie projektowania gmina ma wpiyw na powstawante

oSwietlenia, Burmistrz odpowiedzial, 2e nie ma Zadnego wplywu. Przedstawiane s4 projekty

do akceptacji. ale to oni projektujq. Na wschodniej obwodnicy s4 gqsto rozmieszczone wEzly, kt6re

s4 clobrie oSwietlone i wydaje siq, ze cala droga jest oSwietlona. Na p6lnocnej obwodnicy bqdzie

podobnu sytuacja. Burmistrz obiecal, Zebgdzie na biez4co informowal radnych w tej sprawie.

Rctclnct Janinu Szreniawa poinformowala, ie ul. Glowackiego jest sprzqtana, ale w czwartek rano, kiedy jest zastawiona

samochodami. Ocl piqtku^prre, caly tydzieit jest brudno. Dotychczas byla sprzqtana w piqtek po poludniu. Radna prosi,

aby Bttrntistrz siq tYm zaiql.

Burmistrz Maicin Piszczek odpowiedzia\, Ze zglosi tg sprawE do zarzqdcy - Swigtokrzyskiego

Zarzqdu Dro g Woj ewodzkich.

Rtrclnu Janina szreniawa wnioskuje o wprowaclzenie podatku imieciowego. Jeili rada nis v'prctwadzi podatku, to miasto

hqclzie zasypane !ntieciami, kt6re sqwywo2one na cmentarze oraz do koszy na terenie miasta

Burmistrz Marcin Piszczek przypomnial,2e byly takie proby na terenie Wojew6dztwa

SwiEtokrzyskiego i nie zna sytuacji, aby siq udaly. Mieszkaricy w drodze referendum muszq wtazic

,gojq na koleinq fbrmq opodatkowania, Aby referendum bylo wazne, musi spelnid wymogi co do

frekwencji. Byi mo2e ustawodawca przygotowujqc ustawE wychodzi naprzeciw -bad2 nie, bo bEdzie

problem. Ustawa przewiduje 18 miesipcy na dostosowanie do przepis6w. Rada bqdzie ustalala



wysokoSi tego podatku. Gmina Jgdrzej6w do korica nie bqdzie miala wplywu na ceny, bo nie ma

*iurn.go zakladu zajmuj4cego siQ gospodark4 odpadami. Prowadzone sq rozmowy na temat

ulokow-ania w Jgdrzejowie zakladu segregacji odpadow, lub przekazania ich do innej gminy, ale

jeszcze zawczefinie o tYm m6wi6.

Radtry Zclzislar .ltltrnttt'k w imieniu rolnik,w prosi o uporzqdkowanie sprawy targowicy w zakresie dni i godzin

otl4torcia. Teraz ttic \t,t(td()nt(), kiecly targ siq odbyua, bo jest i w piqtek i we wtorek' Rolnicy sqzdezorientowani'

Burmistrz Marcin Piszczek przypomnial, Ze natrzydziestt odbytych zebraniach soleckich dwie

osoby pytaly o targowicq. problem nie jest w rolnikach i w godzinach otwarcia tylko w po6rednikach.

oni naiiucajqzasady i pewne rozwrqzania. Kontrole Sanepidu, Powiatowej Inspekcji Weterynaryjnej.

Stra2y tttiejst<iei, eoii";i - co daly? Handluj4po calym mieScie, tam gdzie siQ um6wi4. Coraz wiEcej

zwieizqt odbi..u siq bezpoSrednio z gospodarstwa. Burm\strz przypomnial, 2e budowa targowicy

kosztowalaby ponadmilion zl. amiesigcznie gmina zbierala oplaty rzgdy 2,5 tysi4ca. Przepisy w tej

sprawie rostaly zliberalizowane, ale nie oznaczato, rZ naklady nie bqdq tego rzqdu . Dziatka po to byla

wynajmowana od GDDKiA, Zeby umoaliwic handel plodami rolnymi. Jest taka opcja, aby skorzystad

,' p-gru-u, kt6rego zalo2emem jest, aby w miastach powiatowych powstaly targowice

, piu*Iri* ego zdarienia. Jesieni4 tego roku ma byi nab6r. Maksymalna kwota dofinansowania

wynosi I mil-ion zl. prawdopodobnie Gmina JEdrzejow bgdzie aplikowala o te pieni4dze. Nie ma

ieitczewytycznych, ale zaLolenias4sztywne: nie ma mowy o handlu zwrerzqtaml

Raclnl, Tetclor Kot wnioskuje, aby oczyicit pobocza w ciqgu komunikacyinym w mieiscowo|ci Mnich6w w kierunku Starei

lltsi. Ciqg, komtrnikacyjny'z roku na rok itoin tiq coraz wq|szy ze wzglqdu na to, ie po okresie zimowym' kiedy iest

pus1,p.y*:ninin clrrlg, piach zalega na poboczach i zarasta roilinnoiciq. Stqdiest du2e zwqienie.

Burmistrz Marcin Piszczek obiecal, 2e tozstrzygnie tp sprawQ i odpowie.

Radny Wctclaw Kqclra w imieniu mieszkartc1w Piask6w, kt6rzy w pierwszej wersji mieli byt wysiedleni w zwicpku

z nrrtlernizacjtl clrogi nr 7 - zjazd w kierunku Chmietnika - prosi, aby wystqpit z zapytaniem do GDDKiA w Kielcach, zeby

okreilili siq co clo tego, czy zadanie jest aktualne, w jakim czasie bqdzie realizowane, czy pierwotna wersja (9 don6w do

u,y,sierttenii) .jest uktualna. Mieszkartcy nie wieclzq czy ponosit naktady na modernizacjq Qch dom6w, czy nyilet o Qm,

:e h1, siq wypiou,aclzeit. ()hoctzi o to, aby GDDKiA okreilila siq, jakie ma zamiary i w jakim czasie.

Burmistrz Marcin piszczek zapewnlL,2e wyst4pi w tej sprawie do GDDKiA. Burmistrz dodal,

ze wystqpiono o wydanie ZRID. Jeaeh bEdzie wydana zgoda, bgdzie to podstaw4 do wykupu. Trzeba

liczyc na to. Ze z-najdqsig pieni4dze na wykupy.Wiele os6b zastanawia sig, czy budowa6, czy

nrodernizow a{ ale s4 osoby, ktore zaciryngly kredyty, karmione informacj amr, 2e inwestycja ruszy.

Ruclny Grzegorz Kttlmierz w imieniu mieszkailcow tr qczyna poinformowal, 2e przy skrgcie z E-7 do L'qczyna sq dwa znoki:

x.lie.iicotvoici Lqczyn oraz obszaru zabudowanego. Znak miejscowosci L,qczyn iest w bardzo zlym stanie. Radny prosi, aby

go odnowit.
Burmistrz Marcin Piszczek obiecal, 2e przekale sprawQ zarzqdcy drogi.

Ad.22.
Radny Adam Czajor przypomnial,2e od dawna wsp6lnie z radnqJanin4 Szreniawa wnioskuj4

o ustawienie laweczek prty koSciele Sw. Tr6jcy. Radny prosi, aby wreszcie je ustawic. Pan Czajor

poprosil r6wniez o wyjaSnienie sprawy nowopowstalej budowli handlowej przy ul. I I Listopada

w okolicy sklepu Pani G6rnikowskiej.
Burmistrz Marcin Piszczek poinformowal, 2e na posiedzeniach komisji ta sprawa byla

porLrszana i w zwiqzku z tym Burmistrz wyst4pii do Porviatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego

z proSbq i infbrmacje, co do trybu i sposobu ustawienia tej ,,budowli". Jezeli zostalo zrobione

tozgodnie , pru*"-, to gmina nie ma narzqdzi. Jedynymi narzgdziami w rpkach gminy sq dokumenty

planlstyczne, do kt6rych wczesni ej czy p62niej trzeba bqdzie wr6ci6. Z du?ym prawdopodobiefrstwem

mozna-powiedziec, ze jest to obiekt tymczasowy, a w takim wypadku nawet miejscowy plan sltuacji

nie uratuje, bo nie wyklucza takich sytuacji, dopuszczonychprzez prawo budowlane.

Redaktor Gazety JEdrzejowskiej Pani Beata Ztojek poinformowala, 2e prasa zainteresowala siq

tym tematem i Naczelnik Wydzialu Budownictwa Starostwa Powiatowego powiedzial., ze Starostwo
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wydalo zgodE na tymczasowy obiekt na

kaldy widzi jak on wYgl4da.
120 dni. Starostwo dostalo projekt domku g6ralskiego -

Burmistrz Marcin Ptszczek powiedzial ) ze w

do Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego,
takim wypadku wiaSciwe bylo wyst4pienie

w kt6rego kompetencj ach leLy kontrola pod

k4tem zgodnoSci z Projektem.
Raclrra.lalrna Srreniawa przypomniala,2e na posiedzeniach komisji zglaszala sprawQ chodnika

na ul. KoScielne.i.
Burmistrz Marcin Piszczek zapewntl,2e zostanie to usuniqte przez Urz4d.

Radny Waclaw KEdra powredzial, Ze w ramach Srodk6w funduszu antyalkoholowego

znajdowala iig kwota l5 000 ni driululnosd sportow4 z tych srodk6w corocznie korzystaly kluby

piaskowianka i zryw Skroni6w. w tym roku z przyczyn formalnych przetarg zostal uniewazniony.

Radny pyta, czy bqdzie rozpisany nowy konkurs'

B urmi strz Marcin P iszczek odpowiedz ial, Ze bqdzie ro zpi sany.

Radny Teodor Kot poprosil, aby burmistrz wyst4pila do Pana Cichego w sprawie remontu

chodnika do cmentarza.
Burmistrz Marcin piszczek odpowiedzial, ze tam rzeczywiScie jest fragment asfaltowego

chodnika w fatalnym stanie i obiecal, 2e zg\osi to do Pana Cichego, kt6ry w ramach Srodk6w

bieZ4cych mial to PoPrawic.
Radny Kaziiierz Michalski zapyta\., czy burmistrz ma jakieS nowe informacie dotycz4ce

budowy nowej oczY szczalni.
Burmistrz Marcin piszczek poinformowal, 2e jest po kilku wizltach w r6znych instytucjach.

Sprawa przedstawia siE nastppuj4co: mamy dokumentacjQ na oczyszczalmq. Kolektory - kolejny

pioblem do wykonania, z tyi, Le korespondencja z wojew6dzkiego funduszu m6wi o tym, 2e jest

dr,rze prawdopodobiefrstwo ogloszenia kolejnego naboru do programu operacyjnego ,,infrastruktura

i Srodowisko". Jezeli by tak bylo, to przynajmniej jest perspektywa na finansowanie ze 2rodel

zewnEtrznych. WczeSniej mozna bylo m6wi6 jedynie o czpriciowo umarzalnych kredyach

i pozyczkach z wojewodzkiego funduszu. Ta sprawa jest przedmiotem analizy przez merytoryczny

wya)tat. Wiqzq sigio ze zmiinqaglomeracji, do kt6rej zostalo wl4czone sporo teren6w poza miastem.

pioblem polega na tym, ze mamy miei skanalizowane 95 o/o do 2015 roku. Przy obecnej aglomeracji

.jest to nierealne, a nawet nielogiczne. W tej chwili planowana jest zmiana wielkoSci aglomeracji, aby

spelni6 wymagania otrzymac dodatkowe punkty przy ocenie wniosku. Im wiqcej gmina ma aktualnych

projektow z pozwoleniami na budowE, tym wiqcej punkt6w sig dostaje. Dlatego zostanie ta c2936,
'gd)ie 

poziom skanalizowania jest wysoki i bardzo wysoki oraz te miejsca, gdzie jest szansa na

doflnansowanie. S4 juz planowane kryteria oceny projekt6w" Obecnie Burmistrz jest na etapie wyboru

firmy, kt6ra zaktualizuj e wniosek.
Radny Robert kruk poprosil o informacje na temat planowanego rozwoju sieci gazowniczel

u'JEdrzejowie.
Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial,2e uzgadniany byl przebieg gazociryu po ulicach

gminnych na osiedlu Murawiec. Bardzo mocny nacisk jest na osiedlu domk6w jednorodzinnych na

ZamoSciu, wiEc do tematu na pewno wrocimy'

Soltys wsi .Tasionna Pani Wanda Marcinkowska poprosila o pol4czenie drogi od Rak6wka

przez las dt Jasionny. Dzieci korzystaj4 z tej drogi, wyraLanabyla zgoda. zbierane byly podpisy,

wszyscy siq zgadzaj% aby utwardzid. Pismo zostalo zlozone do urzqdu.

Burmistrz trrtar"in Piszczek zapytal, czy nie mog4tego przekazac gmrnie na wlasnoSd. Nale2y

siE porozumie6 z wlaScicielami, aby przekazali czglci dzialekpod drogE, najlepiej nieodplatnie.

Soltys wsi Jasionna pani Wanda Marcinkowska prosi r6wnie2 o naprawienie drogi

za koSciolem oraz przypomniala o oSwietleniu'
Burmistrz tutui"i" piszczek powiedzial, ze jest to zadanie w budzecie z funduszu soleckiego

i nie ma o czyn dyskutowa6.
pani Marcinkowska zapytala, o jaki podatek Smieciowy chodzilo radnej Szreniawie.

l 1



Burmistrz Marcin Piszczek wyjaSnil, 2e chodzllo o to, aby mieszkancy siq dobrowolnie

opodatkowali. Gmina mialaby wziq( na siebie obowi4zek usuwania tych Smieci.

Przewodnicz4cy Rady odczytal zapros zenia:

sportor.i'1ch Prz) Gimnazjum nr l '

Ad. 23. . 1n
przewodnicz4cy Rady Miejskiej pawel Blaszkiewi cz o godzinie 1220 zamkn$ obrady vII sesji

Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.

/,,o*

Protoktllq;t,ula

Teiref-Borowska

Przew/d,
Rady Miejslg{ej) JqdrzejowieO, ,rrt,Yrfr

mgr Pa{uel filllaszkiewicz
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